
P R O T O K Ó Ł      Nr  IV/06

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 28  grudnia  2006 roku

O B E C N I   :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -   21

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Skarbnik Miasta – Urszula 
Polak - Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych. 

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Otwieram IV sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. 
- Do porządku obrad chciałam wnieść jedną zmianę. W Punkcie 7.36 będziemy podejmować 

uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładów  budżetowych 
gminy. Nie zmienia to tekstu treści uchwały, bo taki zapis tego punktu był wynikiem błędu 
technicznego.

- Czy ktoś ma uwagi do porządku obrad?

1



Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Proszę o uwzględnienie autopoprawki do zmian w budżecie – punkt 7.31.

Więcej uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
5. Zapytania mieszkańców.
6. Projekt budżetu Miasta Czeladź na 2007 rok i jego analiza.  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
2. Wprowadzenie.
3. Opinie Komisji.
4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.
5. Dyskusja.
6. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 
    2007.

7.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zaciągnięcia kredytu – Brama Gospodarcza Śląska
2. zaciągnięcia kredytu – Przebudowa infrastruktury i otoczenia terenów handlowych 

w centralnej części Targowiska Auby – Grodziecka.
3. zaciągnięcia kredytu – Zakup  nieruchomości na cele projektów i programów
4. zaciągnięcia kredytu – Obwodnica Zachodnia Czeladź – Katowice
5. zaciągnięcia kredytu – Kanalizacja i modernizacja wodociągów wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą i zagospodarowaniem terenu w rejonie Starego Miasta.
6. zaciągnięcia kredytu – Adaptacja budynków i zagospodarowania terenów dawnej 

kopalni SATURN.
7. zaciągnięcia  kredytu  –  Oświetlenie  ulic  Poniatowskiego,  Wojciechowskiego, 

oświetlenie UM.
8. zaciągnięcia kredytu – Oświetlenie parków: Park Kościuszki /Centralny/.
9. zaciągnięcia kredytu – Wymiana opraw oświetleniowych w mieście.
10. zaciągnięcia kredytu – Adaptacja po budynku Szpitala Psychiatrycznego.
11. zaciągnięcia kredytu – Adaptacja budynku przy ul. Bytomskiej 33.
12. zaciągnięcia kredytu – Modernizacja Przedszkola Nr 1.
13. zaciągnięcia kredytu – Termomodernizacja Przedszkola Nr 7.
14. zaciągnięcia kredytu – Modernizacja Szkoły Podstawowej Nr 7.
15. zaciągnięcia kredytu – Termomodernizacja Gimnazjum Nr 3.
16. zaciągnięcia kredytu – Młodzieżowe Centrum Edukacji.
17. zaciągnięcia kredytu – Monitoring Miasta.
18. zaciągnięcia kredytu – Ładne Miasto – boiska sportowe.
19. zaciągnięcia kredytu – Pałac pod Filarami – otoczenie.
20. zaciągnięcia kredytu – Pałac pod Filarami – remont.
21. zaciągnięcia kredytu – zakup samochodu.
22. zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne UMC.
23. zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne i doposażenie MOPS.
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24. zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne MOSiR.
25. zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne dla przedszkoli.
26. zaciągnięcia kredytu – SEKAP.
27. zaciągnięcia kredytu – spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań.
28. zmian w budżecie miasta na 2006 rok.
29. zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.
30. udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu 

Będzińskiego  polegającego  na  prowadzeniu  Zespołu  Konsultacyjnego  dla  osób 
uzależnionych  i  współuzależnionych  w Poradni  Przeciwalkoholowej w Czeladzi  - 
Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.

31. udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu 
Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej 
filii Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Będzinie.

32. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych.
33. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy.
34. przeniesienia prawa użytkowania wieczystego części dz. nr 3/14 k. m. 37 położonej 

przy ul. Dehnelów w Czeladzi.
35. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości dz. nr 118 k. m. 5 położonej w pobliżu 

ul. Grodzieckiej o pow. 254 m. kw.
36. przeniesienia prawa własności mieszkań zakładowych i związanego z nimi prawa 

użytkowania wieczystego działek o pow. łącznej 12,2963 ha położonych w Czeladzi.
37. przeniesienia prawa użytkowania wieczystego dz. nr 30/8 k. m. 44 położnej przy ul. 3 

Kwietnia w Czeladzi o pow. 0,0568 ha.
8.   Sprawy bieżące.
9.  Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
 Teresa Kosmala                            -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę  Burmistrza  Miasta  o  przedstawienie  informacji  z  działalności  w  okresie 
międzysesyjnym.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Przedstawia informację z działalności w okresie międzysesyjnym.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś pytania do przedstawionej informacji?

Pytań nie zgłoszono.
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  następnego  punktu  porządku  obrad.  Proszę  radnych  o  zgłaszanie 
interpelacji i zapytań.

Marek Rajca                                    -               radny  

- W imieniu mieszkańców proszę o zabezpieczenie  ujęcia wody przy ul.  Szpitalnej,  aby nie 
zamarzło.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Ul.  Reymonta  1,2,3  –  kiedy  zostanie  naprawiona  droga,  zniszczona  po  pracach 
inwestycyjnych przy ul. Cmentarnej.

- Przy ul.  Trznadla vis  a vis  „Ambasadora” powstało znacznych rozmiarów dzikie wysypisko 
śmieci.

- Mieszkańcy ul. Nowopogońskiej i Krakowskiej pytają kiedy zostaną uprzątnięte liście z Parku 
Prochownia. Od 3 lat te liście  nie były sprzątane.

- Na ostatniej sesji Rady poprzedniej kadencji pytałem o płyty stropowe w Parku Jordana, przy 
ul. Mickiewicza.

- Czy były jakieś interwencje w sprawie kompostowni? W dalszym ciągu strasznie śmierdzi.
- Cmentarz na Piskach się powiększa. Prośba o zamontowanie dodatkowego oświetlenia.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy są prowadzone jakieś rozmowy co do przyszłości kina „Uciecha” i czy wiadomo, kiedy 
będzie tam zrobiony remont?

- Jak wygląda sprawa odszkodowania za działkę przy skrzyżowaniu drogi krajowej 86 z E 40? 
- Czy jest już końcowe postanowienie w sprawie wyjaśnień Rzecznika Finansów Publicznych 

odnośnie uchybień w kilku postępowaniach przetargowych, głównie fotoradaru?
- Czy prowadzone są jakieś rozmowy nt. zmiany kierunku zasilania ciepła dla Miasta Czeladź, 

abyśmy jako mieszkańcy mieli możliwość korzystania z tańszych dostaw ciepła?

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Mieszkańcy Osiedla Musiała pytają jaki jest stan płonącej hałdy?
- Ul. Legionów, na wysokości ogródków działkowych i przystanku autobusowego – czy istnieje 

możliwość remontu tego fragmentu drogi?
- Przy ul. Dehnelów, naprzeciwko NOT zdewastowany chodnik i bardzo zniszczona wiata.
- Park Alfred – trwają tam obecnie prace remontowe, park jest niesamowicie zdewastowany. 

Kiedy prace zostaną zakończone i czy przewidziane jest uporządkowanie terenu parku?
- Czy  jest  już  uruchomiony  monitoring  na  Osiedlu  Musiała,  a  jeżeli  nie,  to  kiedy  zostanie 

uruchomiony?

Marian Kita                                     -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Ok.  2-3 tygodni temu koło hali  MOSiR-u były wymieniane płytki  chodnikowe.  Kiedyś stare 
płytki  chodnikowe  przekazywane  były  na  cmentarz,  z  których  układane  były  wewnętrzne 
ścieżki. Co dzieje się w tej chwili z wymienianymi płytkami chodnikowymi?

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Jak  Burmistrz  prognozuje  wykonanie  dochodów  za  cały  rok,  skoro  za  11  miesięcy   to 
wykonanie stanowi 84,1 planu?
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Danuta Walczak                            -               radna  

- Prośba o naprawę dziur w jedni przy  ul. Skłodowskiej.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę mieszkańców o zadawanie pytań.

Joanna Sandel                              -               mieszkanka  

- Mieszkam przy ul. Łącznej 4. Od kilku lat walczę o usunięcie wysypiska śmieci. Abym mogła 
wyjść z domu, najpierw muszę uprzątnąć śmieci. Leży tam gruz po starej rozlewni. Dosłownie 
z  godziny na godzinę przybywa tam śmieci.  Podjeżdżają  tam samochody,  które  wysypują 
śmieci.  Nie wiem co mam dalej z tym robić. Straż Miejska prosi mnie np., abym notowała 
numery samochodów, które wyrzucają śmieci. W tej chwili zaczęło się wysypywanie popiołu, 
bo jest okres grzewczy. Nie wiem co będzie na wiosnę.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Ostatnio tam byłam. Faktycznie stan jest fatalny. 

Stanisław Guzak                           -               mieszkaniec  

- Na  poprzedniej  sesji  prosiłem  o  oświetlenie  ul.  Nowopogońskiej  i  sprzątnięcie  5-letniej 
warstwy liści.

- Powinno być przejście dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Nowopogońskiej i Mysłowickiej.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o udzielenie odpowiedzi.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Przewidywane wykonanie dochodów. Mamy jeszcze udziały, które przychodzą w styczniu. W 
dalszym ciągu czekamy na środki, które miały przyjść z Unii. Generalnie można powiedzieć, 
że będzie to w granicach 95%. 

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Kompostownia. Prowadzimy korespondencję z Urzędem Miasta Katowice, bo obiekt jest na 
terenie Katowic i Wojewódzkim Inspektoratem Ochrony Środowiska. Odpowiedzi są tego typu, 
że zakład jest kontrolowany i wszystko jest w porządku. Obecnie żadna interwencja ze strony 
mieszkańców  do  nas  nie  wpłynęła.  My  nie  posiadamy  kompetencji,  aby  kontrolować 
kompostownie.  Będziemy  nadal  zawiadamiać  Urząd  Miasta  Katowice  i  Wojewódzki 
Inspektorat Ochrony Środowiska.

- Rekultywacja Parku Alfred. Do końca grudnia mają być tam zakończone prace. Sprawdzimy 
przy odbiorze co tam jest uszkodzone i dopilnujemy, aby ten temat był załatwiony.
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Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Jesteśmy  w  kontakcie  z  SRK  w  związku  z  palącą  się  hałdą.  Ta  hałda  jest  już  dawno 
zarośnięta.  Zapaliła  się  prawdopodobnie  po  zrobieniu  otworów  przez  kopaczy  węgla,  co 
spowodowało  dopływ tlenu.  Będziemy egzekwować od SRK pokrycia  kosztów rekultywacji 
tego terenu. Teren ten jest codziennie nadzorowany, zabezpieczany. W tej chwili nic więcej 
nie jesteśmy w stanie zrobić. 

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Ul.  Łączna  4.  Do  Straży  Miejskiej  i  Wydziału  Urbanistyki  i  Gospodarki  Nieruchomościami 
wpłynęło pismo z dnia 21.11.2006 r. w sprawie zanieczyszczeń. Właściciel posesji w czerwcu 
dokonał tam prac rozbiórkowych.  Wysłaliśmy pismo do właściciela o uporządkowanie tego 
terenu.  Przekazaliśmy  sprawę  do  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  i 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Właściciel posesji odpowiedział nam, że intensywność 
prac  rozbiórkowych  jest  uzależniona  od  wolnych  mocy  przerobowych  wynajętej  ekipy 
budowlanej.  Dalej  skarży  się  na okolicznych mieszkańców,  że z  jego posesji  zrobili  sobie 
wysypisko śmieci. Będziemy dalej działać, aby wymóc na właścicielu uporządkowanie tego 
terenu. 

Joanna Sandel                              -               mieszkanka  

- Właściciel posesji  sobie z nas kpi. Problem narasta. Przyjdzie wiosna i tych śmieci będzie 
jeszcze więcej. Ta odpowiedź mnie w żaden sposób nie zadawala.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Niestety  pewne  rzeczy  leżą  poza  naszymi  kompetencjami.  Żeby  wymusić  pewne  rzeczy 
musimy działać w granicach prawa. 

- W tej chwili trwają prace montażowe przy monitoringu. Działa już kamera na ul. Auby 2. W 
trakcie uruchamiania są kamery na ul. Dehnelów naprzeciw budynku NOT-u i na rondzie na 
Piaskach. Od środy planujemy szkolenie operatorów monitoringu i uruchomienie systemu.

Robert  Szczupider                       -               Dyrektor Zakładu Inżynierii Komunalnej  

- Ujęcie  wody  przy  ul.  Szpitalnej.  Co  roku  wyłączaliśmy  wodę,  ponieważ  wszystkie 
dotychczasowe  zimy  powodowały  zamarzanie  ujęcia.  Można  korzystać  z  ujęcia  przy  ul. 
Będzińskiej 64.

- Ul.  Reymonta 1,2,3 – jak będziemy kończyć tę inwestycję,  te naprawy oczywiście zostaną 
zrobione.

- Ul.  Trznadla  – dzikie  wysypisko.  Systematycznie  jest  tam robione wysypisko  śmieci  przez 
użytkowników  garaży.  Właściciele  garaży  powinni  zamówić  pojemniki  i  dbać  o  porządek. 
Systematycznie uprzątamy ten teren

- Liście w Parku Prochownia. Są sprzątane co roku. Będziemy to robili wiosną.
- Płyty stropowe w Parku na Piaskach. Spróbujemy się tym zająć. 
- Chodnik przy ul. Legionów – będzie robiony wiosną.
- Ul. Dehnelów /chodnik, wiata/ -   jest drogą powiatową. Przewidywany jest zakup wiat. 

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Tam nie ma miejsca na zamontowanie wiaty.

Robert  Szczupider                       -               Dyrektor Zakładu Inżynierii Komunalnej  

- Ul.  Skłodowskiej  –  też  będzie  zrobiona  w  wiosennych  pracach  naprawczych.  Na  razie 
spróbujemy zrobić to doraźnie.

- Oświetlenie odcinka ul. Poniatowskiego od ul. Nowopogońskiej do ul. Kościuszki. Nie ma tam 
aktualnie  ani  linii  napowietrznej,  ani  kablowej,  ani  słupów  oświetleniowych.  Robiliśmy 
przymiarkę do tego zadania.   To jest  koszt  ok.  160.000 zł.  Musimy umieścić  to  w planie 
inwestycji.
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- Kanalizacja  na  ul.  Betonowej  jest  własnością  SRK.  Pisaliśmy  już  pisma  o  konieczności 
bieżącej konserwacji. Mogę ponowić jedynie pismo. 

- Liście przy ul. Nowopogońskiej – zajmiemy się tym.
- Skrzyżowanie  ul.  Nowopogońskiej  z  Mysłowicką  –  przejście  dla  pieszych.  Wystąpimy  do 

Powiatu o dokonanie oznakowania przejścia.
- płytki  przy  MOSiR.  Stan  tych  płytek  jest  bardzo  zły.  Jeśli  jest  taka  potrzeba  to  te  dobre 

przekażemy.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Cmentarz  na  Piaskach.  Inicjatywa  powinna  wyjść  od  administratora  cmentarza.  Jesteśmy 
obecnie  na etapie  wydzielenia  geodezyjnego nowego cmentarza.  Jest  też kwestia  zmiany 
planu  zagospodarowania  w  tej  części.  Zlecimy  także  opracowanie  koncepcji 
zagospodarowania  nowego cmentarza.  Dopiero  wtedy  będzie  można mówić  o  oświetleniu 
cmentarza.

- Kino „Uciecha”. Od ostatniego pytania nie było rozmów w tej sprawie.  Jaki będzie sposób 
zagospodarowania  tego obiektu,  to  jest  sprawa właścicieli,  którzy  nie  mają  obowiązku  się 
tłumaczyć co zrobią ze swoją nieruchomością. Ważne jest to, aby ich inwestycja była zgodna 
z planem zagospodarowania i  żeby było  to na zasadach dobrego sąsiedztwa. Mogę tylko 
powiedzieć, że kino raczej nie wchodzi w grę, bo to jest obiekt który nie nadaje się na salę 
kinową.

- Odszkodowanie  za zmianę planu w rejonie skrzyżowania  drogi  krajowej  86 i  94. Na razie 
sprawa jest w sądzie. Nic mi nie wiadomo na ten temat.

- Rzecznik  Dyscypliny  Finansów  Publicznych.  Finału  nie  ma.  Kiedy  będzie,  Państwo  się 
dowiecie o tym.

- Zmiana kierunku zasilania  w ciepło.  Jest  to  temat  trudny.  Pan sugeruje,  że tańsze ciepło 
będzie z Będzina. Ja nie mogę tego potwierdzić, bo nie znam ceny ciepła z Będzina, jaka 
byłaby do odbioru w Czeladzi. W przyjętym przez Radę Miejską planie zaopatrzenia w ciepło 
jest  zawarte  jednoznaczne  stanowisko,  że  ta  nitka  łącząca  studnię  na  ul.  Mysłowickiej  z 
wymiennikownią przy ul. Ogrodowej jest w planie zaopatrzenia w ciepło, ale czy rzeczywiście 
tą  droga  popłynie  ciepło,  zdecyduje  o  tym  odbiorca  ciepła,  czyli  CzSM  i  wspólnoty 
mieszkaniowe. Natomiast nie można dzisiaj powiedzieć, że ciepło z EC Będzin jest tańsze niż 
ciepło z EC Wojkowice.

Andrzej Światek                            -               radny  

- Kino  zostało  sprzedane  na  określone  zadania.  Tym zadaniem miała  być  jakaś  instytucja 
kulturalna. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- W warunkach przetargu było określenie, że obiekt ma być na cele kultury i nikt się do tej pory 
z tego nie wycofał z tego przeznaczenia, ale o tym co myśli właściciel pod pojęciem ‘kultury”, 
to jest jego sprawa.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad - Projekt budżetu Miasta Czeladź na 2007 
r. i jego analiza.
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 1.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie kandydatur radnych do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków

Do  pracy  w  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zgłoszono  następujących  radnych,  którzy 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Sławomir Święch
2. Krzysztof Francikowski
3. Ireneusz Gawroński
4. Władysław Oczkowicz
5. Dominik Penar
6. Marek Rajca
7. Andrzej Świątek

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za takim składem Komisji Skrutacyjno – Wyborczej?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, nieobecny J. Gątkiewicz/
 

 20      radnych głosowało za
   0      radnych głosowało przeciw
   0      radnych  wstrzymało się od głosu

2.  Wprowadzenie

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o dokonanie wprowadzenia do projektu budżetu miasta na 2007 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt budżetu miasta na 2007 rok wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami Nr 1 i 5  –  
w załączeniu.

Adam Jandała                                 -               Kierownik Wydziału Edukacji  
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- Komisja Edukacji,  Kultury i  Sportu na posiedzeniu w dniu 18.12.2006 r.  złożyła wniosek o 
zabezpieczenie  środków finansowych  na siatki  zabezpieczające za bramkami na boiskach 
przyszkolnych przy MZS i SP 7. Do odpowiedzi na ten wniosek bardziej kompetentny będzie 
inwestor,  czyli  ZBK.  Drugi  wniosek  dotyczył  rozważenia  możliwości  znalezienia  środków 
finansowych  dla  uczniów  klas  sportowych  w  MZS  na  opiekę  medyczną,  dofinansowanie 
obozów sportowych i dofinansowanie do wyżywienia dla uczniów klas sportowych. Zgodnie z 
Rozporządzeniem  Ministra  Edukacji  Narodowej  dot.  organizacji  i  funkcjonowania  klas 
sportowych,  szkoła  zapewnia  w  trakcie  procesu  dydaktycznego  organizację  obozów 
sportowych,  ale  rozporządzenie  nie  nakłada na nas obowiązku  finansowania  tego.  Szkoła 
zapewnia  możliwość  zjedzenia  jednego posiłku.  Nie  mamy również obowiązku  finansować 
tego zadania. Zgodnie z tym takich środków w projekcie budżetu nie przewidzieliśmy. Nie ma 
możliwości  znalezienia takiej  kwoty,  bo według naszych wyliczeń kosztowałoby to nas ok. 
150.000 zł rocznie. Opieka medyczna – orientacyjna kwota to ok. 18.000 zł. Jeżeli pojawią się 
takie możliwości, w ramach posiadanego budżetu, będziemy się starali wygospodarować te 
środki.

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu   

- 18.000 zł to jest kwota dla wszystkich klas szkoły sportowej, a my mówimy o kwocie trochę 
niższej  – ok.   10.000 zł  ,  bo dotyczącej  zawodników,  którzy biorą udział  w rozgrywkach i 
wydaje mi się, że ta kwota powinna zostać zabezpieczona w budżecie.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia zadania inwestycyjne uwzględnione w projekcie budżetu miasta na 2007 rok.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie komentarza do Załącznika Nr 14 – prognozowanych 
zadłużeń na lata 2007, 2008, 2009.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Zwracam  uwagę,  że  ten  załącznik  nie  będzie  przyjęty  przez  nas  w  budżecie.   On  nie 
występuje w uchwale budżetowej, jako prognoza, której nie można zmienić. Jest to prognoza 
aktualnie  występująca  oraz  prognoza  kredytów  przedstawionych  w  projekcie  budżetu. 
Zaciągając kolejny kredyt,  robimy nowa prognozę długu. To nie jest stały załącznik, to jest 
tylko informacja do prognozy długu, która jest w tej chwili w budżecie. To nie jest tak, że w tej 
prognozie przedstawiamy następne kredyty,  bo nie ma decyzji  Państwa co do następnych 
kredytów. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zadanie  3.3  –  burmistrz  mówił  o  konieczności  kontynuowania  zadania  ze  względu  na 
podpisane już umowy. Jakie?

- Zadanie 5.5 – brak zapisu na lata następne. 
- Zadanie  5.11  -Zakupy  inwestycyjne  dla  ZIK-u.  W  poprzedniej  kadencji  robiliśmy  zakupy 

sprzętu  dla  ZIK-u.  Przy największej  inwestycji  –  remont  rynku –  nie  widzę  sprzętu  ZIK-u. 
Wiem, że wykonawca został pozyskany z przetargu. Decydując się na zakup tego sprzętu, 
wydawało  mi  się,  że  takie  inwestycje  będą  wykonywane  w  oparciu  o  ZIK  i  zatrudnianie 
bezrobotnych. 

- Zadanie 6.1 – budynek przy  ul. Kościuszki. Ten budynek z przeznaczeniem na mieszkania 
socjalne powinien być najważniejszą inwestycją tuż za zadaniami rozpoczętymi. Remont tego 
budynku dałby nam szansą na uzyskanie przynajmniej kilku mieszkań socjalnych. 

- Jak się to dzieje, że w zadaniu 7 – oświata i kultura – nie ma pozycji modernizacji i remontu 
PP 12? Do tego przedszkola uczęszcza ok. 80 dzieci, należałoby pomyśleć o przywróceniu 
tam kuchni. 
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- To, że czegoś nie ma w planie inwestycyjnym, nie znaczy że tego nie będzie. Mówiłem, że 
będziemy  rozmawiać  na  ten  temat,  że  poszczególne  programy  będą  omawiane. 
Zaproponowałem  nawet  dzisiaj  kolejność,  ale  to  Państwo  zadecydujecie  o  tej  kolejności 
przyjmując plan pracy Rady. Wtedy wszystkie te zadania, które nie są rozpoczęte wejdą do 
planu inwestycyjnego. 

- Zadanie 3.3 – był składany wniosek, ale nie dostał on dofinansowania. Został zapisany jako 
zadanie rezerwowe. Umowę mamy podpisaną na zadanie 3.1.

- Zadanie 5.5 – będziemy szukali finansowania w przyszłości, bo oszacowana kwota potrzeb 
dla miasta to jest ok. 100.000.000 zł. Nie ma szans, aby budżet w najbliższych latach był w 
stanie  udźwignąć  taki  ciężar.  Jedna  z  propozycji  jest  taka,  żeby  środki  stanowiące  koszt 
amortyzacji przeznaczać na inwestycje. Można je przeznaczać bezpośrednia na inwestycje i 
tak to jest zaplanowane w roku przyszłym, a w momencie przekształcenia w spółkę te środki 
mogą  służyć  jako  obsługa  zadłużenia.  I  wtedy  wygenerowane  środki  mogą  być  znacznie 
większe. 

- Zadanie 5.11 – nigdy  nie mieliśmy zamiaru, aby ZIK realizował wszystkie zadania. Zadaniem 
ZIK-u jest zabezpieczenie pracy ok. 100 osobom, które tam pracują, żeby oni mieli pracę i 
latem i zimą. Natomiast  to,  co jest ponadto, ponad te potrzeby,  zlecamy. To była decyzja 
świadoma, że to  największe zadanie inwestycyjne będziemy zlecać. Te zadania duże będą w 
przyszłości realizowane w  systemie zleceniowym. 

- Zadanie 6.1 – to jest Pana ocena. Radni ocenią to w głosowaniu.
- Zadanie  6.2  –  to  jest  sprawa  wewnętrzna  ZBK.  Pieniądze  przez  budżet  tylko  i  wyłącznie 

przechodzą.  Istnieje  techniczna  możliwość  poprawienia  standardu  zamieszkiwania  i  taka 
właśnie jest propozycja. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zakładam, że jest tam 40 mieszkań. Każde mieszkanie ma 50 m. kw. W sumie mamy do 
czynienia z powierzchnią 2000 m. kw. zakładam, ze wpłata na fundusz remontowy to jest 2 zł. 
Wyszło mi 50.000 zł. Na tą inwestycję mamy wydać 1.600.000 zł. Wiem, że tam są wspólnoty. 

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- W budynku Szpitalna 28 wspólnotą jest  jedna klatka.  Resztę płaci  miasto i  dlatego to tak 
wygląda. Na Szpitalnej 30 – dwie klatki to wspólnota, jedna – miasto. Największe koszty są w 
mieszkaniach najemców, bo to musimy my ponieść. Każdy właściciel płaci za swoje. I dlatego 
koszty są takie, bo na Szpitalnej 28 wspólnotą jest jedna klatka, czyli za te dwie klatki miasto 
musi zapłacić.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Trzeba sobie powiedzieć jasno. to 1.600.000 zł to są środki z budżetu miasta. To my, jako 
Rada, zatwierdzając budżet, zatwierdzamy również plan finansowy ZBK. 

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Chcemy zrobić te dwa budynki ze względów technicznych. Nie wiem czy Pan wie, że tam jest 
przemarzanie, są cienkie ściany itd. chcemy po kolei to robić. To są budynki z lat 60-tych.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 15 minut przerwy.

PRZERWA
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

3. Opinie Komisji.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do ppkt. 3 – przedstawienie opinii Komisji Rady.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Z uwagi na to, że na posiedzeniu Komisji padł wniosek, który nie do końca Burmistrz podjął 
proszę o 10 minut  przerwy.  Proszę Komisję Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej  o zejście na 
salkę w celu przedyskutowania sytuacji jaka jest na teraz. Nie głosowaliśmy projektu budżetu, 
wystąpiliśmy z wnioskiem do Burmistrza. Burmistrz zaprezentował dzisiaj swoje  stanowisko. 

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Również mam podobną prośbę do członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Również nie 
głosowaliśmy  nad  budżetem.  Niefortunnie  zadałem pytanie,  czy  Państwo  radni  popieracie 
porządek obrad. Dlatego proszę członków Komisji  o spotkanie, aby definitywnie stwierdzić, 
czy popieramy budżet czy nie.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 20 minut przerwy.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.  Proszę  Przewodniczących  Komisji  Rady o przedstawienie 
opinii do projektu budżetu.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Finansowo - Budżetowej  

- Komisja obradowała dwukrotnie na temat projektu budżetu – 20 grudnia i 27 grudnia 2006 r. 
Bardzo  dużo  uwagi  i  troski  Komisja  poświęciła  wielkości  deficytu  budżetowego  miasta 
Czeladź,  wielkości  rozchodów i  przychodów,  w szczególności  przychodów które miały  być 
pokryte  środkami  kredytowymi.  Dużo  uwagi  poświęciła  niezbędnemu  bezpieczeństwu 
przedsięwzięć  inwestycyjnych  oraz  możliwościom  gminy  w  spłacie  kredytów.  Komisja 
zaakceptowała proponowany projekt  budżetu. Komisja przyjęła  projekt  budżetu stosunkiem 
głosów 3:2.
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Marek Rajca             -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2007 rok.  4 osoby były za, 3 osoby 
wstrzymały się od głosu.

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Komisja obradowała dwukrotnie – 18 grudnia 2006 r. i w dniu dzisiejszym. 5 osób głosowało 
za,  1 radny wstrzymał się od głosu, 1 głosował przeciw przyjęciu projektu budżetu.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja spotykała się 3 razy. Były bardzo burzliwe dyskusje. Mamy obawy co do pójścia w 
maksimum kredytowe. Prosiłbym o rozważenie obniżenia deficytu do kwoty 10.000.000 zł. Na 
5 obecnych członków Komisji – 5 głosowało za przyjęciem projektu budżetu, pod warunkiem 
uwzględnienia zmian, które zaproponował Pan Burmistrz, z prośbą o przyjęcie zmian, które 
zaproponowała Komisja. Pierwsze zadanie, które proponujemy do przesunięcia na rok 2008 to 
zadanie  9.1  –  Termomodernizacja  MOPS-u   na  kwotę  250.000  zł.  Drugie  zadanie,  które 
proponujemy do  przesunięcia  to    pozycja  7.10  –  Miejska  Biblioteka  Publiczna  na kwotę 
800.000 zł. Obiekty te nie są w takim stanie, że wymagałoby to natychmiastowej interwencji. 
Trzecie zadanie – pozycja 7.7 – Modernizacja SP 7 – planowaliśmy na rok 2007 modernizację 
ogrodzenia.  Po  tym,  co  Pan  Burmistrz  dzisiaj  powiedział,  myślę,  że  jest  duża  możliwość 
skorzystania w roku 2008 z innych środków na realizację tego zadania. Wchodzi tu również w 
grę  propozycja  Pana  Burmistrza  dotycząca  zadania  6.1  –  Budynek  przy  ul.  Kościuszki. 
Naszym zdaniem kwota kredytowania powinna się zmniejszyć do 1.650.000 zł. Jeszcze jedna 
propozycja warunkowa to zakupy inwestycyjne ZIK w kwocie 400.000 zł, które proponujemy 
uruchomić po przekształceniu zakładu budżetowego na spółkę. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Można różnie patrzeć na ten temat. Mam przed sobą materiały dotyczące stopnia zużycia 
naszego sprzętu. Chodzi tu głównie o naszą koparkę zakupioną w 1996 roku, które stopień 
zużycia na chwilę obecną wynosi 95%. Robimy co możemy, aby ta koparka funkcjonowała. 
Koszty kapitalnego remontu to jest ok. 120.000 zł – 150.000 zł. Wydaje mi się, że jest to bez 
sensu.  Jest  to  nasza  podstawowa  działalność,  czyli  utrzymanie  sieci  wod.  –  kan.,  prace 
drogowe, prace budowlane. Ten sprzęt jest nam niezbędnie potrzebny. Obecna koparka co 
chwila odmawia nam posłuszeństwa. Jeśli mamy prowadzić inwestycje, to musimy mieć czym 
to robić. Mała koparka jest nam niezbędna do wykonywania przyłączy, do robót w wąskich 
ciasnych  uliczkach,  gdzie  duża  koparka  nie  ma  możliwości  wykonania  obrotu.  Następne 
zakupy  są  nam  również  potrzebne  do  eksploatacji  bieżącej.  Mówię  o  urządzeniach  do 
lokalizacji przyłączy kanalizacyjnych, do zadymiania, do lokalizacji uzbrojenia. Apeluję, aby nie 
rezygnować z tych zakupów,  bo bez względu na układ organizacyjny ten sprzęt  jest  nam 
bezapelacyjnie  potrzebny.  Przekształcenie będzie  procesem długotrwałym,  co ja zrobię  do 
czasu tego przekształcenia.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Od początku zabiegałem o dosprzętowienie ZIK-u. proszę jednak zwrócić uwagę na to w jakiej 
sytuacji pada ten wniosek, w określonym stanie finansowym i przy zmianie statusu zakładu. Ja 
nie chcę oceniać czy zakład jest  przeinwestowany,  ale proszę spojrzeć na to wyżej  niż z 
perspektywy Pana przedsiębiorstwa. 

Teresa Banaś                                  -               Dyrektor MOPS  

- Chciałam  prosić  o  przemyślenie  i  ewentualną  zmianę  decyzji  ograniczenia  dla 
jednostki środków finansowych związanych z termomodernizacją budynku. W roku bieżącym 
rozpoczęliśmy termomodernizację. Przypominam, że siedzą naszą jest obiekt stary z lat 50-
tych, gdzie były stare żebra nie spełniające wymogów obecnej technologii. Po podłączeniu do 
PEC-u  przewidujemy,  że  będą  oszczędności  przynajmniej  o  połowę  związane  ze  zmianą 
systemu  ogrzewania.  Fakt  termomodernizacji  wiąże  się  również  ze  zmianą  ilości 

12



zamówionego  ciepła.  Budynek  będzie  ocieplony,  więc  ilość  zamawianego  ciepła  ulegnie 
zmianie, co automatycznie pomniejszy koszty utrzymania budynku. Na ścianach, zwłaszcza 
bocznych, odpada tynk. Jest to jednak wizytówka instytucji użyteczności publicznej w mieście. 
Kolejną sprawą jest fakt, że przy termomodernizacji zapewne, byłby wykonany także remont 
dachu, który na dzień dzisiejszy cieknie. I tak musimy wydać pewne pieniądze, aby dokonać 
naprawy tego dachu. Dwa razy na tę samą rzecz będą wydane środki. 

Ewa Ambroży                                 -               Dyrektor MBP  

- Zwracam się z apelem do Państwa radnych, którzy złożyli propozycję, aby o rok przesunąć te 
naszą inwestycję. Mamy zrobioną dokumentację, w 2000 r. zmieniliśmy system ogrzewania i 
od 2004 r.  czekamy  na pieniądze na dalszy remont. Biblioteka stoi w centralnym punkcie 
miasta, w widok ,jaki prezentuje,  jest zły. Budynek ma 35 lat. Okna są nieszczelne. Ubytki 
ciepła  są  znaczne.  Wygląd  estetyczny  też  pozostawia  wiele  do  życzenia.  Przełożenie 
inwestycji o następny rok spowoduje jeszcze dalszą dewastację budynku. 

Joanna Durczyńska                      -               Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 7  

- Ogrodzenie przy SP 7 to nie tylko wygląd estetyczny. Lokalizacja szkoły przy głównej trasie 
Sosnowiec – Czeladź powoduje, że stanowi ona wizytówkę naszego miasta. oba budynki są 
odremontowane,  pięknie  prezentuje  się  boisko  z  oświetleniem.  Ogrodzenie  jest  bardzo 
niebezpieczne. Codziennie z boiska i terenu przyszkolnego korzysta 500 naszych uczniów i 
około  500  mieszkańców  Piasków.  Walą  się  przęsła,  wali  się  podmurówka,  każdego  dnia 
praktycznie  urywa się  kawałek  drutu,  który  stanowi  zagrożenie  dla  osób korzystających  z 
terenu przyszkolnego.  Wydaje mi  się,  że  ogrodzenie  jest  tutaj  priorytetem,  ono stanowi  o 
bezpieczeństwie dzieci, które przebywają na terenie szkoły.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Chciałbym,  aby  Pan  Burmistrz  Ustosunkował  się  do  propozycji  zmian  zgłoszonych  przez 
Komisję Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Jeżeli Pan Burmistrz wyrazi zgodę na taką zmianę 
to wnoszę, aby radni otrzymali nowy projekt budżetu i aby tym nowym projektem zajęła się 
Komisja Finansowo – Budżetowa. 

- Zgłaszam  formalny  wniosek,  abyśmy  sprawę  przyjęcia  budżetu  odłożyli  o  przynajmniej  2 
tygodnie,  aby  wysłuchać  opinii  jaki  jest  faktyczny  stan  obiektów,  które  zamierzamy 
modernizować, bo te trzy wypowiedzi Pań Dyrektor z poszczególnych placówek przekonały 
mnie, aby te zadania zostawić. Również bym się zastanawiał nad dosprzętowieniem ZIK-u, po 
wypowiedzi Pana Dyrektora. Może trzeba tę kwotę podzielić i kupić coś wcześniej.

4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do budżetu przedstawionego 
nam do 15 listopada br. przez Pana Burmistrza.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje opinię RIO.
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5. Dyskusja.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do dyskusji zgodnie z porządkiem obrad.
- Wysłuchaliśmy opinię RIO do pierwotnego projektu budżetu, tymczasem zostały zgłoszone 

propozycje zmian. Proszę Burmistrza, aby odniósł się w trakcie dyskusji do tych zmian.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Chciałam przypomnieć niektórym radnym, jak chociażby Panu Kędzierskiemu, który od wielu 
lat wspierał mnie we wnioskach o zrobienie wreszcie ogrodzenia przy SP 7. Dziękuję Pani 
Dyrektor,  że  powiedziała  radnym na czym ta  ewentualna praca,  wykonanie  tych  robót  by 
polegało. Przed paroma godzinami słyszałam wypowiedzi radnych i Pana Burmistrza, które 
były tożsame, że rozpoczęte inwestycje należy w roku 2007 skończyć. Wiemy, że uchwałę 
budżetową będziemy głosować imiennie i chciałabym sprawdzić jak się mają nasze wszystkie 
obietnice przedwyborcze tej strony stołu, jak również przeciwnej.  W związku z tym bardzo 
proszę, aby zaplanowane działanie w SP 7 – zadanie 7.7 na kwotę 209.600 zł pozostało w 
budżecie.  Wszyscy wiedzą na całym Osiedlu Dziekana, Piaskach, ze remont boiska, który 
częściowo jest wykonany będzie kontynuowany od wiosny 2007 roku. Chciałabym wskazać 
środki, które Pan Burmistrz sam zwolnił: 130.000 zł z  § 95 – administracja, 250.000 zł z § 91, 
400.000 zł z § 61. razem dałoby to kwotę 780.000 zł. Wczoraj prosiłam Pana Burmistrza, aby 
ubiegał  się  o  dofinansowanie  tych inwestycji  sportowych   z  Ministerstwa  Sportu.  Składam 
wniosek, aby wykonać oba zadania rozpoczęte i zaplanowane. Myślę, Panie radny Kędzierski, 
że to ogrodzenie jest bardzo ważne. Tyle lat już o tym mówimy i ciągle jest to przesuwane. 
Nawet  miałam  zatwierdzony  plan,  projekty,  makiety  budowy  basenu,  niestety  co  nie  jest 
zapisane, to później nie jest realizowane. 

- Maszyny dla ZIK-u, z tego co wyczytałam, mają być zakupione ze środków własnych ZIK-u, 
nie  ze  środków  miasta.  nie  znam  się,  nie  wiem  czy  radni  mogą  zablokować  zakup 
inwestycyjny ze środków, które zakład posiada.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Chciałem złożyć wniosek w rozdziale 7, aby znalazły się środki w kwocie 50.000, 100.000 zł 
na  wykonanie  projektu  ocieplenia  PP  12.  Pan  Burmistrz  w  trakcie  kampanii  wyborczej 
deklarował  się,  ze  to  przedszkole  będzie  zrobione  w 2007  r.  zróbmy w tym roku  projekt 
ocieplenia tego przedszkola, a w przyszłym roku zrobimy resztę. Gdyby były jeszcze jakieś 
środki powinny być przeznaczone na przywrócenie kuchni w przedszkolu. W tej chwili jest tam 
grupa ok. 80 dzieci.

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Chciałbym poprzeć wniosek Pani radnej Strączek, aby ogrodzenie SP 7 zostało wykonane w 
tym roku.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Przeanalizowałem jak narastało zadłużenie gminy w kolejnych latach. Na rok 2007 zadłużenie 
jest bardzo duże. Obawiam się, że w roku następnym podniesiemy podatki lokalne, że mogą 
być kłopoty z płacami w niektórych działach, że przez 7-10 lat będziemy spłacać to zadłużenie 
rzędu  5.000.000  zł  rocznie.  Pomimo  tych  zmian  deficyt  budżetowy  będzie  wynosił  nadal 
12.000.000 zł. Moje pierwotne propozycje był takie, aby nie był on wyższy niż 10.000.000 zł 
na rok 2007 i aby znalazły się pieniądze na kredyt na spłatę kredytów, czyli  1.293.000 zł. 
Według mnie jest to realne. Proponuję, aby zaciągnąć kredyty na pozycje: 1, 2, 4, 5, 11, 15, 
16,  18.  Pozostałe  pozycje  są  niewielkie  i  mam nadzieję,  że  to  się  uda  zrealizować  i  te 
pieniądze jakoś się znajdą.  Proponowałbym zastanowić się nad kredytem na spłatę kredytu w 
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wysokości  293.000  zł,  tym  bardziej  że,  jak  powiedziała  Pani  Skarbnik,  wydatki  będą 
zmniejszone o 280.000 zł w roku 2007.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Chciałbym ustosunkować się do złożonych wniosków.
- Wniosek  o  wstrzymanie  się  z  wydatkowaniem pieniędzy  na  zakupy  dla   ZIK-u  do  czasu 

wyjaśnienia  przyszłości  ZIK-u.  Jest  to  bardzo  dobry  wniosek  przy  założeniu,  że  szybko 
ruszymy z procesem przekształcenia. 

- Ogrodzenie  SP  7.  teoretycznie  nie  jest  to  duży  zakres  tego  zadania.  Jest  to  temat 
bezpieczeństwa i ochrony tego co już zrobiliśmy, czyli  boiska. Póki co to wszyscy chodzą 
sobie przez to boisko.

- MOPS. To nie jest duże zadanie. I tak w trakcie roku wrócimy do niego. Zadanie to będziemy 
realizować własnymi siłami. To jest temat, który mógłby być teraz skreślony, żeby po analizie I 
kwartału, można by wprowadzić do budżetu. 

- Biblioteka. Jest to duże zadanie, ale sugestia Państwa nie jest bezzasadna. Rzeczywiście 
moglibyśmy  poszukać  jeszcze  dodatkowych  pieniędzy  i  próbować  wystartować  w 
nadchodzących konkursach. Dokumentacja jest. Jesteśmy gotowi. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę Komisję Uchwał i Wniosków o przygotowanie wniosków do głosowania.
- Ogłaszam przerwę.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady  po  przerwie.  Proszę  Przewodniczącego  Komisji  Uchwał  i  Wniosków o 
przedstawienie protokołu z posiedzenia komisji.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje treść protokołu z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków:

Protokół
z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków

powołanej na sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 28 grudnia 2006 r.

Komisja pracowała w składzie:

1. Sławomir Święch   - Przewodniczący Komisji
2. Władysław Oczkowicz
3. Krzysztof Francikowski
4. Marek Rajca
5. Ireneusz Gawroński
6. Dominik Penar
7. Andrzej Świątek

Poniższe  wnioski  stanowią  załącznik  do  Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Czeladź na rok 2007.
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- Komisja przygotowała wnioski w kolejności toczącej się dyskusji. Mieliśmy tylko wątpliwość, 
czy propozycje zmian przedstawione przez burmistrza, potraktować jako głos w dyskusji, czy 
też Rada winna odnieść się do tej propozycji jako pewnej postaci autopoprawki. Jeżeli byłaby 
to autopoprawka, to tych wniosków pod dyskusję nie poddawalibyśmy, uznając że one zostały 
przez autora projektu. Odczytalibyśmy te 4 wnioski, jeżeli Pani Skarbnik zgodzi się z Komisją, 
że to byłaby forma autopoprawek a kolejne poddalibyśmy pod głosowanie. 

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Tak. Zgadzam się.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Pozostałyby  nam  wnioski  Komisji  Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej  oraz  wnioski 
poszczególnych radnych.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Prosiłabym, aby Komisja uzupełniła protokół o dopisek, że są to wnioski Burmistrza Miasta 
jako  autopoprawki.  Wtedy  pozostałe  wnioski  byłyby  to  ustawy  budżetowej  już  po  tych 
zmianach.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Jeszcze raz zapytam, czy Burmistrz traktuje te wnioski jako autopoprawki?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Tak.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Dokonamy na protokole niezbędnej korekty.
- Pozwolę sobie przytoczyć treść tych wniosków stanowiących autopoprawkę burmistrza. Te 4 

wnioski są następujące:
1. Dokonać zmniejszenia  wydatków w poz.  75023 – administracja  publiczna z  kwoty 

7.444.066 zł do kwoty 7.294.066 zł tj. o kwotę 150.000 zł.
2. Przesunąć w WPI poz. 6.1 tj. „rewitalizacja osiedla mieszkaniowego – budynek przy 

ul. Kościuszki 18” w kwocie 400.000 zł do realizacji na rok 2008.
3. Zmniejszyć kwotę w WPI w poz.  9.5 /zakupy inwestycyjne/  z kwoty 150.000 zł  do 

kwoty 20.000 zł tj. o 130.000 zł.
4. Przyjąć  kwoty  dla  zadania  7.9  –  Dom  Ludowy  –  na  lata  2008  –  2009  z 

zadysponowaniem na rok 2008 – 1.000.000 zł i 2009 – 1.000.000 zł, w tym środki 
własne 500.000 zł, środki pozabudżetowe 500.000 zł w każdym z tych lat, wraz ze 
skorygowaniem kosztu ogólnego zadania do kwoty 2.150.000 zł.

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Wnioskuję,  aby również  skorygować  zapisane  odsetki  do zadań inwestycyjnych,  które  nie 
wchodzą do budżetu.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Myślę, że jest to oczywista konsekwencja korekt.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  
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- Ale ja proponuję,  aby to zapisać,  bo będziemy podejmowali  uchwałę,  która powinna mieć 
tekst.

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Proponuję dopisać do wniosków „obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki”.
- Jeszcze była proponowana przez Burmistrza zmiana zapisu w poz. 5.3 WPI – dodanie 38 zł.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Zapisujemy to jako 5 autopoprawkę burmistrza.
- Pozwolę sobie przystąpić do odczytania wniosków.

Wnioski Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

1. Przesunąć w WPI zadanie w poz. 7.7 – Modernizacja SP 7 – w kwocie 200.000 zł do realizacji 
na rok 2008.

2. Przesunąć w WPI zadanie w pozycji  7.10 /MBP/ w kwocie 800.000 zł  do realizacji  na rok 
2008.

3. Przesunąć w WPI zadanie w poz. 9.1 – Termomodernizacja MOPS – w kwocie 250.000 zł do 
realizacji na rok 2008.

4. Zawiesić wydatkowanie planowanych środków w poz. 5.11 – Zakupy inwestycyjne ZIK  - w 
kwocie 400.000 zł do czasu rozstrzygnięcia statusu organizacyjnego ZIK.

Wnioski radnych

5. Utrzymać w realizacji  zadanie poz. 7.7 WPI – SP 7 – w zaplanowanej kwocie 200.000 zł i 
przyspieszyć rozpoczęcie realizacji tego zadania /kontynuacja budowy boisk/ z roku 2008 na 
rok  2007  do  wysokości  środków  przekazanych  przez  Burmistrza  Miasta  w  ramach 
oszczędności wydatków bieżących.

6. Zaciągnąć kredyty na częściowe pokrycie deficytu budżetu gminy w związku z realizacją nw. 
zadań inwestycyjnych zapisanych w WPI na lata 2007 – 2009.
Zał. Nr 4 do uchwały budżetowej.
1. Brama Gospodarcza Śląska /1.1 / – 400.000 zł
2. Przebudowa infrastruktury i otoczenia terenów handlowych w centralnej części targowiska 

Auby – Grodziecka /1.2/ - 600.000 zł
3. Obwodnica Zachodnia Czeladź – Katowice /2.1/ - 200.000 zł
4. Kanalizacja  i  modernizacja  wodociągów  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  i 

zagospodarowaniem terenu w rejonie starego miasta /3.1/ - 6.126.902 zł
5. Adaptacja po budynku szpitala psychiatrycznego /6.3/ - 1.500.000 zł
6. Modernizacja Szkoły Podstawowej nr 7 /7.7/ - 200.000 zł
7. Termomodernizacja Gimnazjum Nr 3 /7.8/ - 1.000.000 zł
8. Miejska Biblioteka Publiczna – centrala /7.10/ - 800.000 zł

                                                     RAZEM  - 10.826.902 zł

7. Zwiększyć w załączniku WPI do budżetu miasta 2007 r. /oświata i kultura/ środki w kwocie 
100.000  zł  wprowadzając  poz.  7.11  pod  tytułem  „Termomodernizacja  Przedszkola  Nr 
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12 /projekt/”. Środki na ten cel pozyskać ze zmian w budżecie z działu 75023, zgłoszonych 
przez Burmistrza Miasta.

Grażyna Strączek                                        -               radna  

- Proponuję dopisać 680.000 zł do modernizacji SP 7, które wynikają z przesunięć burmistrza.

Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Punkt 9 – uzupełnić w ramach oszczędności wydatków bieżących – 680.000 zł.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Tak to dopiszemy.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Proszę  o  zapisanie  autopoprawki,  że   w  Załączniku  Nr  2  zamiast  kwoty  111.100  zł 
wprowadzamy 104.100 zł.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam przerwę na skorygowanie protokołu Komisji.

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje Protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków:

Protokół
z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków

powołanej na sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 28 grudnia 2006 r.

Komisja pracowała w składzie:

1. Sławomir Święch   - Przewodniczący Komisji
2. Władysław Oczkowicz
3. Krzysztof Francikowski
4. Marek Rajca
5. Ireneusz Gawroński
6. Dominik Penar
7. Andrzej Światek

Poniższe  wnioski  stanowią  załącznik  do  Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Czeladź na rok 2007.
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Wnioski Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

1. Przesunąć w WPI zadanie w poz. 7.7 – Modernizacja SP 7 – w kwocie 200.000 zł do realizacji 
na rok 2008, obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  11      radnych głosowało za
    9      radnych głosowało przeciw
    1      radny  wstrzymał się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

2. Przesunąć w WPI zadanie w pozycji  7.10 /MBP/ w kwocie 800.000 zł  do realizacji  na rok 
2008, obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  11      radnych głosowało za
    7      radnych głosowało przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

3. Przesunąć w WPI zadanie w poz. 9.1 – Termomodernizacja MOPS – w kwocie 250.000 zł do 
realizacji na rok 2008, obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

    9      radnych głosowało za
    6      radnych głosowało przeciw
    6      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

4. Zawiesić wydatkowanie planowanych środków w poz. 5.11 – Zakupy inwestycyjne ZIK  - w 
kwocie 400.000 zł  do czasu rozstrzygnięcia statusu organizacyjnego ZIK, obniżając za rok 
2007 kwotę wydatków o odsetki.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  13      radnych głosowało za
    4      radnych głosowało przeciw
    4      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Wnioski radnych

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

5. Utrzymać w realizacji  zadanie poz. 7.7 WPI – SP 7 – w zaplanowanej kwocie 200.000 zł i 
przyspieszyć rozpoczęcie realizacji tego zadania /kontynuacja budowy boisk/ z roku 2008 na 
rok  2007  do  wysokości  środków  przekazanych  przez  Burmistrza  Miasta  w  ramach 
oszczędności wydatków bieżących – 680.000 zł.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
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  10      radnych głosowało za
    9      radnych głosowało przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 6.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Prosiłam  Komisję,  abyśmy  głosowali  wnioski  najdalej  idące.  Może  przegłosujmy 
wszystkie wnioski, a potem będziemy się zastanawiali co z tym zrobić.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

6. Zaciągnąć kredyty na częściowe pokrycie deficytu budżetu gminy w związku z realizacją nw. 
zadań inwestycyjnych zapisanych w WPI na lata 2007 – 2009.
Zał. Nr 4 do uchwały budżetowej.
1. Brama Gospodarcza Śląska /1.1 / – 400.000 zł
2. Przebudowa infrastruktury i otoczenia terenów handlowych w centralnej części targowiska 

Auby – Grodziecka /1.2/ - 600.000 zł
3. Obwodnica Zachodnia Czeladź – Katowice /2.1/ - 200.000 zł
4. Kanalizacja  i  modernizacja  wodociągów  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  i 

zagospodarowaniem terenu w rejonie starego miasta /3.1/ - 6.126.902 zł
5. Adaptacja po budynku szpitala psychiatrycznego /6.3/ - 1.500.000 zł
6. Modernizacja Szkoły Podstawowej nr 7 /7.7/ - 200.000 zł
7. Termomodernizacja Gimnazjum Nr 3 /7.8/ - 1.000.000 zł
8. Miejska Biblioteka Publiczna – centrala /7.10/ - 800.000 zł.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem wniosku?

Wiesław Konderak                        -               radny  

- Robimy to samo co robiliśmy poprzednio. Niedawno wykreśliliśmy finansowanie biblioteki, a 
teraz jest wniosek przeciwny.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Tak wnioski zostały sformułowane i tak zostały przedstawione. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Zaciągnięcie kredytów jest konsekwencją tego co wcześniej zostało uchwalone. Nie można 
głosować teraz sprzecznych wniosków. 

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Pytałem się  czy  Państwo  rozumiecie  moje  intencje.  Przedstawiłem  zadania,  które  według 
mnie powinny być realizowane. 
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Proponuję odrzucić tę poprawkę i zostawić starą jako konsekwencję wcześniejszych uchwał. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Powstało wiele zamieszania. Uważam, ze jedynym wyjściem z tej sytuacji będzie głosowanie 
za przedłożonym projektem budżetu z autopoprawką wprowadzoną przez Pana Burmistrza.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Doszło tutaj do nieporozumienia, bo albo koledzy radni nie wiedzą za czym głosują, albo nie 
są skupieni przy tym głosowaniu. Moim zdaniem punkt 6 nie kwalifikuje się do głosowania w 
takim zapisie, w jakim jest.  Jest to zdanie radnego Gawrońskiego, ale nie formułuje zdania co 
do pozostałych zadań. Głosując ten wniosek wracamy do głosowań, które się już odbyły. 

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Mój  wniosek  dot.  SP 7 był  wnioskiem przeciwnym do  wniosku  Komisji  Rozwoju  i  Polityki 
Przestrzennej i był wnioskiem dalej idącym, żeby zostawić 200.000 zł na remont ogrodzenia i 
rozpocząć dalszą modernizację i budowę boisk o te środki, z których Burmistrz zrezygnował w 
autopoprawce – 680.000 zł.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Pan Burmistrz zrezygnował z tej kwoty 680.000, jako ograniczenie wydatków w ogóle.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Ja już powiedziałem. Nie ma tej kwoty.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- To jest znowu niespójne ze stanowiskiem Burmistrza. Znowu głosujemy coś czego nie ma.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Mogę przegłosować te wnioski, które przedstawi nam Komisja Uchwał i Wniosków, w takiej 
kolejności, w jakiej są. Jeżeli będziemy je głosować teraz inaczej, to musimy dokonać jakiejś 
innej organizacji tych punktów.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Chciałbym złożyć autopoprawkę do projektu budżetu:
1. Przesunąć w WPI zadanie w pozycji  7.10 /MBP/ w kwocie 800.000 zł  do realizacji  na rok 

2008, obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki., .
2. Przesunąć w WPI zadanie w poz. 9.1 – Termomodernizacja MOPS – w kwocie 250.000 zł do 

realizacji na rok 2008, obniżając za rok 2007 kwotę wydatków o odsetki.
3. Zawiesić wydatkowanie planowanych środków w poz. 5.11 – Zakupy inwestycyjne ZIK  - w 

kwocie 400.000 zł  do czasu rozstrzygnięcia statusu organizacyjnego ZIK, obniżając za rok 
2007 kwotę wydatków o odsetki.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Proszę o przerwę dla Komisji uchwał i Wniosków. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam przerwę.
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PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków:

Protokół
z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków

powołanej na sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 28 grudnia 2006 r.

Komisja pracowała w składzie:

1. Sławomir Święch   - Przewodniczący Komisji
2. Władysław Oczkowicz
3. Krzysztof Francikowski
4. Marek Rajca
5. Ireneusz Gawroński
6. Dominik Penar
7. Andrzej Światek

Po zapoznaniu się z treścią zgłoszonych przez Burmistrza do projektu budżetu na rok 2007 
autopoprawek Komisja wnioskuje o ich przyjęcie przez Radę Miejską, jednocześnie wnosząc 
o odstąpienie od głosowania zgłoszonych w trakcie dyskusji wniosków radnych.

- Bardzo proszę jeszcze o uzasadnienie tego wniosku.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Komisja  w  trakcie  ostatniego  swojego  posiedzenia,  dokonując  oceny  merytorycznej  treści 
propozycji  zmian zgłoszonych  przez  Panna Burmistrza  w formie autopoprawek uważa,  ze 
treść tych autopoprawek idzie we właściwym kierunku jeśli chodzi o pewną spójność budżetu, 
nie  powoduje  rozbieżności  między  różnie  sformułowanymi  wnioskami,  z  jednej  strony 
wnioskującymi  pewne  zwiększenia  wydatków  inwestycyjnych  bądź  też  ich  zmniejszenia. 
Komisja uznała, że propozycja tych w dniu dzisiejszym zgłoszonych autopoprawek z punktu 
widzenia spójności budżetu i polityki finansowej miasta jest bardziej właściwa niż głosowanie 
kolejnych poprawek. Komisja uważa, że takie sformułowanie protokołu jest optymalne. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Część wniosków była już przegłosowana. Rozumiem, że koledzy radni wycofują te wnioski.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Komisja Uchwał i Wniosków nie ma uprawnień, aby powiedzieć, ze wnioski nie są ważne. Po 
to  była  Komisja  uchwał  i  Wniosków,  aby  wszystkie  wnioski  radnych  były  zanotowane, 
przedstawione i przegłosowane. Na początku, przed naszymi wnioskami padającymi a sali, 
burmistrz  wniósł  autopoprawki.  W związku z tym pozwoliłam sobie postawić  wniosek,  aby 
budowa boisk i ogrodzenia się rozpoczęła. Po przegłosowaniu naszych wniosków, nie wiedzę 
już możliwości nanoszenia autopoprawek, które likwidują wnioski radnych.
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Byliśmy w trakcie pewnej procedury zgłaszania poprawek do budżetu. Ja pozwoliłem sobie 
zaproponować Państwu nowy budżet, czyli ten stary tylko  z autopoprawkami, czyli razem z 
200.000 zł na ogrodzenie SP 7. zaakceptowałem 3 wnioski, które zostały tutaj przegłosowane 
wcześniej i następnie pojawiły się nam tutaj dwa sprzeczne wnioski. Ten pierwszy zabrał, bo 
miał co zabrać, a ten drugi dał czego już nie było. Tych pieniędzy nie ma już w budżecie i nie 
wskazano skąd je wziąć. To 200.000 zł jest kompromisem, bo na te 200.000 są pieniądze, a 
na 640.000  zł nie ma, czyli wniosek w zasadzie jest martwy. Żeby wniosek postawić trzeba 
wskazać źródło finansowania, a tego źródła nie było.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Większość  Rady  przegłosowała,  aby  te  200.000  zł  zabrać  i  tych  200.000  zł  już  nie  ma. 
Zgadzam  się,  że  wniosek  radnej  Strączek  głosowany  przez  Radę  był  rzeczywiście 
bezzasadny. 

- Złożyłem wniosek o 100.000 zł na projekt dot. modernizacji PP 12. Wycofuję ten wniosek. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Jeszcze raz chciałem podkreślić jedną rzecz,  że była prowadzona procedura i została ona 
przerwana. Mogę złożyć wniosek w każdej chwili o przyjęcie pierwotnej wersji budżetu wraz z 
autopoprawkami. I stawiam taki wniosek. Jest to wniosek najdalej idący. Jeżeli ten wniosek 
nie przejdzie, to będziemy dyskutować dalej. 

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Po złożeniu autopoprawki przez Panna Burmistrza i po zakończeniu prac Komisji  Uchwał i 
Wniosków, wycofuję swój wniosek. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje treść projektu uchwały wraz z autopoprawkami.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przystępujemy do głosowania imiennego uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  15      radnych głosowało za
    3     radnych głosowało przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/17/2006 w sprawie budżetu miasta Czeladź 
na 2007 rok została przez Radę podjęta.
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Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do następnego punktu porządku obrad.
- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Brama Gospodarcza Śląska. 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych głosowało przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV18/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  –  Przebudowa  infrastruktury  i  otoczenia 
terenów handlowych w centralnej części Targowiska Auby – Grodziecka.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych głosowało przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV19/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Zakup  nieruchomości na cele projektów i 
programów.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  16      radnych głosowało za
    1      radny  głosował przeciw
    3      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/20/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Obwodnica Zachodnia Czeladź – Katowice.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych  głosowało  przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/21/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Kanalizacja  i  modernizacja wodociągów 
wraz z infrastrukturą towarzyszącą i zagospodarowaniem terenu w rejonie Starego Miasta.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  19      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    1      radny  wstrzymał  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/22/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Adaptacja budynków i zagospodarowania 
terenów dawnej kopalni SATURN.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  17      radnych głosowało za
    2      radnych   głosowało  przeciw
    1      radny  wstrzymał  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/23/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  –  Oświetlenie  ulic  Poniatowskiego, 
Wojciechowskiego, oświetlenie UM.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/24/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  –  Oświetlenie  parków:  Park 
Kościuszki /Centralny/.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

27



  15      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    5      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/25/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Wymiana opraw oświetleniowych w mieście.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  15      radnych głosowało za
    1      radny   głosował  przeciw
    4      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/26/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Uchwała w sprawie  zaciągnięcia kredytu – Rewitalizacja  osiedla mieszkaniowego przy ul. 
Kościuszki – 3 Kwietnia wypada. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czyli jest wycofana?

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Wycofana.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  –  Adaptacja  po  budynku  Szpitala 
Psychiatrycznego.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
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  19      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    1      radny  wstrzymał  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/27/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Adaptacja budynku przy ul. Bytomskiej 33.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  19      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    1      radny  wstrzymał  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/28/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Modernizacja Przedszkola Nr 1.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/29/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Termomodernizacja Przedszkola Nr 7. 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/30/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Modernizacja Szkoły Podstawowej Nr 7.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/31/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu –  Termomodernizacja Gimnazjum Nr 3.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu
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Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/32/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Młodzieżowe Centrum Edukacji. Zmieniamy 
na „Dom Ludowy”.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/33/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Wypadają kredyty na Miejską Bibliotekę Publiczną i termomodernizację MOPS.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Monitoring Miasta.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego, A. Świątka/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/34/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Ładne Miasto – boiska sportowe.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    3      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/35/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Pałac pod Filarami – otoczenie.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  15      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    5      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/36/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – Pałac pod Filarami – remont.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  15      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    5      radnych   wstrzymało   się od głosu
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Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/37/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – zakup samochodu.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  14      radnych głosowało za
    4      radnych   głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/38/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne UMC – 20.000 zł.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego, D. Walczak, A. Świątka/
 

  14      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    4      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/39/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne i doposażenie MOPS.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych   głosowało  przeciw
    3      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/40/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne MOSiR.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  14      radnych głosowało za
    1      radny   głosował  przeciw
    5      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/41/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu – zakupy inwestycyjne dla przedszkoli.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/42/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

34



Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu –  SEKAP.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  18      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/43/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  –   spłata  wcześniej  zaciągniętych 
zobowiązań.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20  radnych, bez I. Gawrońskiego/
 

  16      radnych głosowało za
    2      radnych    głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/44/2006 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do projektu uchwały?
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Andrzej Świątek                            -               radny  

- Przed chwilą mówiliśmy o zaciąganiu kredytów – 17.000 zł,  20.000 zł,  30.000 zł,  a dzisiaj 
lekką ręką wydajemy sześćdziesiąt parę tysięcy zł, bo komuś przygotowującemu uchwały nie 
chciało się sprawdzić czegoś do końca. Każda uchwała jest podpisana przez radcę prawnego. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Czasem diabeł tkwi  w szczegółach, a jeśli  chodzi  o przepisy ZUS to nie jest się w stanie 
czasami przewidzieć wszystkiego. Czasami jest mały zapis, który tkwi głęboko. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2006 rok. 

Przewodnicząca Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE / Obecnych 21  radnych/
 

  19      radnych głosowało za
    0     radnych głosowało przeciw
    2      radnych  wstrzymało  się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/45/2006 w sprawie zmian w   budżecie 
miasta Czeladź na 2006  rok została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21 radnych/
 

  19      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu
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Przewodnicząca  Rady   stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  IV/46/2006  w  sprawie   zatwierdzenia 
zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na rok 2007. została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu 
właściwości  Powiatu  Będzińskiego  polegającego na prowadzeniu  Zespołu  Konsultacyjnego 
dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w Poradni  Przeciwalkoholowej  w Czeladzi  - 
Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 21 radnych/
 

  21      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    0      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała Nr  IV/47/2006 w sprawie  udzielenia  dotacji 
celowej na realizację zadania z zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na 
prowadzeniu  Zespołu  Konsultacyjnego  dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w 
Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi  -  Powiatowy Zespół Zakładów Opieki  Zdrowotnej w 
Będzinie – Szpital w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu 
właściwości  Powiatu  Będzińskiego polegającego na pokryciu  kosztów bieżącej działalności 
czeladzkiej filii Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w Będzinie.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

  20      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    0      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała Nr  IV/48/2006 w sprawie  udzielenia  dotacji 
celowej na realizację zadania z zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na 
pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej filii Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie w 
Będzinie została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładów 
budżetowych.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 19 radnych, bez Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    2      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca  Rady   stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  IV/49/2006  w  sprawie   ustalenia  stawek 
dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładów 
budżetowych gminy. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

  17      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    3      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca  Rady   stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  IV/50/2006  w  sprawie   ustalenia  stawek 
dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa użytkowania wieczystego części dz. nr 3/14 k. 
m. 37 położonej przy ul. Dehnelów w Czeladzi.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- O jakiej kwocie zaległości mówimy?

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Nie potrafię teraz odpowiedzieć.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Czy to jest ten sam właściciel, który kupił od gminy ten budynek w kadencji 1994 – 1998?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Ten sam właściciel.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Jaki interes gminy jest w tym, aby przejąć chodnik od tego właściciela?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Żeby go utrzymywać.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Właśnie  tego  się  obawiam.  Od momentu,  kiedy  ten  budynek byłej  dyrekcji  kopalni  został 
zakupiony przez obecnego właściciela w tym budynku się nic nie dzieje. Przez 10 lat zostało 
tam przeprowadzone 15-20 % wymagalnych remontów. Wszyscy mieszkańcy mają żal, że ten 
budynek  nie  przeszedł  na  własność  miasta,  które  zajęłoby  się  lepiej  tym  budynkiem  niż 
właściciel. Co gmina na tym zyska, że właściciel nie zapłaci zaległych podatków, a odda nam 
chodnik, który będziemy musieli utrzymywać? Jeżeli kogoś stać na kupienie takiego budynku 
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powinno być go stać na jego wyremontowanie i płacenie podatków. To jest problem inwestora, 
a nie nasz.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jak duża jest ta działka? Czy ten chodnik biegnie dalej?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

-  Do  mostu.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Proponuję, aby temat odłożyć,  abyśmy dzisiaj  tej uchwały nie przyjmowali.  Mamy za mało 
danych aby powiedzieć tak. Jeżeli właściciela nie stać na płacenie podatków, to niech odda 
cały grunt wokół budynku, a zostawi sobie tylko pod budynkiem. 

Andrzej Świątek                            -               radny      

- Na  komisji  burmistrz  powiedział,  że  kwestia  rozliczenia  nastąpi  poprzez  działanie 
rzeczoznawcy majątkowego. Od Rady oczekuje jedynie zgody na to, aby wyprostować drogę. 
Trudno, żeby mieszkańcy chodzili po prywatnej działce, a tak się niestety stało, bo ktoś tam 
kiedyś coś zaniedbał, 12 lat temu sprzedając nieruchomość razem z chodnikiem. Chodnik jest 
przynależny do drogi, to jest pas drogowy. Proponuję dać burmistrzowi zgodę. 

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Nigdy nie było tu wydzielenia pasa drogowego i stąd taka zaszłość sprzed lat. 

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Proponuję najpierw ustalić stan prawny i własnościowy, powiedzieć jaka to powierzchnia, jakie 
zadłużenia i wtedy wypowiadać się w tej sprawie. Uważam, ze powinniśmy oddalić na dziś ten 
projekt uchwały.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Jeżeli będzie sytuacja taka, że ktoś wyceni na kwotę wyższą niż ta osoba fizyczna, która jest 
właścicielem jest nam winna, to dopłacimy jeszcze do tego, aby wziąć od niego chodnik. To 
jest absurd.

Andrzej Świątek                            -               radny      

- Chodnik  jest  częścią  drogi  powiatowej.  Pan  Burmistrz  zapowiada,  że  mamy  zamiar  z 
powrotem przejmować drogi powiatowe i to jest próba uporządkowania, żebyśmy przejęli drogi 
z chodnikami.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

    3      radnych głosowało za
    5      radnych    głosowało  przeciw
  12      radnych   wstrzymało   się od głosu
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Przewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  uchwała w sprawie przeniesienia prawa użytkowania 
wieczystego części dz. nr 3/14 k. m. 37 położonej przy ul.  Dehnelów w Czeladzi nie została 
przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości dz. nr 118 k. m. 5 
położonej w pobliżu ul. Grodzieckiej o pow. 254 m. kw.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Bezwzględną  potrzebą  staje  się  zinwentaryzowanie  zasobów,  które  nadawałyby  się  do 
wydzielenia pod zabudowę indywidualną. Pora za ten temat się zabrać, bo przez 4 lata te 
zasoby formowaliśmy, a nie korzystamy z nich.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Najczęściej jest tak, że załatwiamy sprawy z wniosków, które do nas wpływają, tak jak w tym 
konkretnym przypadku, które nie zawsze są zgodne z naszą polityką. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jakie mamy środki w budżecie 2007 r. na zakup nieruchomości?

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta   

- 200.000 zł.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy jest plan zagospodarowania dla tego terenu?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Nie, tutaj nie ma planu. Te pieniądze w budżecie są na konkretne zadania. Ten wykup nie 
bardzo podchodzi pod te środki.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Jestem  trochę  zdziwiony,  bo  zakładałem,  że  te  200.000  zł  to  są  pieniądze  na  wykup 
nieruchomości pod inwestycje. Skoro rozmawiamy z właścicielem sąsiedniej działki i chcemy 
go zapytać, czy chce sprzedać działkę, myślę że wtedy zakup tych obu działek byłby bardziej 
zasadny. Wtedy stworzymy zasób o określonej powierzchni. Myślę, że nie ma znaczenia czy 
jest plan zagospodarowania czy nie.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ile mamy w budżecie środków na scalanie gruntów?
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Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Mamy jedynie na zakup 200.000 zł.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jeszcze jakieś pytania?
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez Z. Bazańskiej/
 

    4      radnych głosowało za
    5      radnych    głosowało  przeciw
  11      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca  Rady   stwierdziła,  że  uchwała  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu 
nieruchomości dz. nr 118 k. m. 5 położonej w pobliżu ul. Grodzieckiej o pow. 254 m. kw. nie 
została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przeniesienia  prawa  własności  mieszkań  zakładowych  i 
związanego  z  nimi  prawa  użytkowania  wieczystego  działek  o  pow.  łącznej  12,2963  ha 
położonych w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Na jakim etapie jest przejmowanie na rzecz miasta budynków i gruntów usytuowanych przy ul. 
Kościuszki, 3 Kwietnia i części Mickiewicza?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Na dzień dzisiejszy Spółka Restrukturyzacji  prowadzi  jeszcze  sprzedaż mieszkań.  Nie ma 
jeszcze zakończonej całej procedury, a my będziemy przejmować jedynie to co pozostanie po 
sprzedaży.  Jesteśmy  uzależnieni  od  SRK,  która  przygotowuje  tę  część  zasobów,  którą 
możemy przejąć.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy rozmowy toczą się ze spółką czy już ze wspólnotami?

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Rozmowy trwają ze spółką.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- A wspólnoty zostały już tam zarejestrowane?
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Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Prawdopodobnie nie,  bo tam trwa jeszcze sprzedaż.  Nie ma jeszcze  żadnych rozmów ze 
wspólnotami. Akt notarialny spisujemy z SRK, a nie ze wspólnotami. My nie przejmujemy tego 
co mają wspólnoty, ale to co pozostaje po sprzedaży.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wspólnotę tworzy SRK wraz z właścicielem mieszkania.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Będziemy przejmować mieszkania wraz z udziałami w użytkowaniu wieczystym gruntu,  na 
którym stoi dany budynek z mieszkaniami, które są w dalszym ciągu własnością spółki. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czyli  ta  uchwała  jest  uchwałą  intencyjną,  bo  tak  naprawdę  nie  wiemy  ile  tych  mieszkań 
będziemy przejmować.

Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Jest  tu  podana  w  poszczególnych  etapach  orientacyjna  ilość  mieszkań,  które  będziemy 
przejmować.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez M. Kity/
 

  15      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    5      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/51/2006 w sprawie  przeniesienia prawa 
własności mieszkań zakładowych i związanego z nimi prawa użytkowania wieczystego działek 
o pow. łącznej 12,2963 ha położonych w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa użytkowania wieczystego dz. nr 30/8 k. m. 44 
położnej przy ul. 3 Kwietnia w Czeladzi o pow. 0,0568 ha.

 
Grażyna Jaroń                -               Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE / Obecnych 20 radnych, bez A. Świątka/
 

  20      radnych głosowało za
    0      radnych    głosowało  przeciw
    0      radnych   wstrzymało   się od głosu

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Uchwała Nr IV/52/2006 w sprawie przeniesienia prawa 
użytkowania wieczystego dz. nr 30/8 k. m. 44 położnej przy ul. 3 Kwietnia w Czeladzi o pow. 
0,0568 ha  została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo o utworzeniu Koalicyjnego Klubu Radnych „Platforma Obywatelska”.
- Odczytuje pismo Śląskiego Związku Gmin i Powiatów w sprawie szkolenia w dniu 15 stycznia  

2007 r.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Składa życzenia noworoczne.

Teresa Kosmala                            -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Składa życzenia noworoczne.

Dot. pkt. 9    – porządku obrad Sesji  

Teresa Kosmala                            -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam IV sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C A
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Teresa Kosmala

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak

44


	Stan radnych           -   21
	Obecnych                 -   21
	Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

	Teresa Kosmala		 - 	Przewodnicząca Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

	Teresa Kosmala		 - 	Przewodnicząca Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

	 Teresa Kosmala		 - 	Przewodnicząca Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji



